
Agent Dzeko: Real? Już jest w wielkim klubie

News - ASRoma.pl

Edin Dzeko zdobył kolejne dwa gole w sezonie i wyszedł na czoło listy

strzelców Serie A. Dosyć szybko portale plotkarskie połączyły napastnika

Romy z Realem. Między innymi o te pogłoski pytała agenta gracza na

Włochy, Silvano Martinę, Sportmediaset.

Złoty moment Dzeko?

- Był zawsze mocny. Napotkał na pewne trudności w poprzednim sezonie z uwagi na

zmianę ligi, potem odzyskał regularność ze Spallettim i w tym sezonie klub

obdarował go zaufaniem, a on udowodnił to, co potrafi robić. Nie jest statycznym i

tradycyjnym środkowym napastnikiem: biega po całym boisku, posiada klasę i to

pokazuje. Aby odnaleźć regularność musi poruszać się po całym boisku, jest

altruistą, który uwielbia asystować. Zespół gra dla niego i Spalletti daje mu wolną

rękę, aby robił swoją grę i również w meczach, w których nie strzelił, grał bardzo

dobrze. W karierze zdobył ponad 200 goli i w niektórych zagraniach jest jedynym

piłkarzem, który przypomina mi wielkiego Marco van Bastena.

Zainteresowanie Realu Madryt Dzeko?

- Jest już w wielkim klubie. Roma jest wielkim klubem, ma świetnych kibiców i nie

widzę powodu do zmiany, jeśli czuje się dobrze.

Twój młody gracz, który eksploduje?

- Stawiam na Buffona, który będzie grał nadal również po Mundialu 2018.
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